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TUDJUK AZT, HOGY A VILÁGOTOK VÁLSÁGBAN VAN, DE NEM SZAKAD SZÉT

  

  

 

  

 Know that your world is in crisis butisn’t is not broken

  

Alapítók/12-ek Tanácsa Selacia-n keresztül

  

 

  

ÚJRAÍRJÁTOK A TÖRTÉNELMET

  

A MA MEGVÁLTOZTATÁSA AZT JELENTI: A FÉNYESEBB JÖVŐ TI VAGYTOK

  

 

  

-Selacia megjegyzései:

  

A március 19.-ei napéjegyenlőségen a 12-ek Tanácsával globális meditáció eredményeképpen,
Japán és a Föld más válságos helyeinek meggyógyítására fókuszáltak sokan.
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A planetáris válsággal kapcsolatban van szükség, változtatásokra, hogy létrehozhassunk egy új
típusú világot.

  

Bízzunk és higgyünk abban, hogy van egy hatalmas terv, számunkra és Földdel kapcsolatban,
amely erős energiái segítenek bennünket, hogy végigvihessük a következő nagy ugrást.

  

Arra kérnek bennünket, maradjunk lehetőleg a középpontunkba, még akkor is ha félem és
káosz vesz körül mindenhol.

  

A 12-ek (Alapító Atyák/Anyák), azért vannak itt, hogy támogassanak fényükkel, hogy ezzel
egymásnak is tudjunk segíteni.

  

Ez a változás azzal jár, hogy Fényt viszünk a bolygóra.

  

A következő meditáció: 2011. Május 14.-én az éves Wesak keretében kapcsolódhatunk a
Felemelkedett Mesterekkel , akik megteremtették a megvilágosodás
sablonját, ezen a bolygón.

  

 

  

***

  

 

  

12-ek Tanácsa
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Történelmi pillanatok zajlanak most a bolygón, amit otthonnak hívunk.

  

Körülöttünk sok minden kezd összeomlani, és arra vár, hogy újraalkossák.

  

Az energiaváltozások szinte naponta emlékeztetnek erre, például a Föld fizikai
megváltozásaival, ahogy arra a japán földrengés és tsunami is utal.

  

2011 elején számos változásnak és felfordulásnak lehettünk tanúi, amely Japánra és az
ott élő emberekre volt a legnagyobb hatással, hiszen ezeknek az embereknek a
szenvedései most elképzelhetetlen méreteket öltött a katasztrófa során.

  

Senki se tudott volna erre a válságra előre felkészülni.

  

Még azok is, akik nem Japánban élnek átérzik ezt magszinten, mélyen érzik azokat, akik
szenvednek, érzik a veszteségeket tudatosságukkal, ahogy kapcsolatban vagyunk egymással.

  

Napjainkra már sokkal érzékenyebbek és nyitottabbak vagyunk, és így jobban érezzük
egymást, ahogy megérintettek bennünket ezek a fájdalmak.

  

Tudnunk kell arról, hogy a világunk válságban van, de nem szakadhat széjjel.
Akármilyenek is ezek a megtörtént dolgok, de ez nem jelenti azt, hogy elérkezett a világvége.

  

Ezeknek a felfordulásnak egyik jelzése annak, hogy forradalmi időkben élünk és tanúi
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vagyunk.

  

Meglátva mindezeket a történéseket, elkezdhetjük megváltoztatni mind a bolygót, mind
magunkat, egy teljesen új módon látni.

  

MI ISTENI VÁLTOZÁSHOZÓKKÉNT VAGYUNK JELEN ITT, AKIK MAGUKBAN
HORDOZZÁK A SZÜKSÉGES VÁLTOZÁSOKAT.

  

Vannak olyanok, többfélék is, akik nem szeretnének egy olyan Földet támogatni, amelyen mi
élni kívánnak.

  

Az Energiáinkat ezért egyensúlyba kell hozni, az embereknek belül és kívül is kell egyensúlyba
kerülniük azzal az elképzeléssel, hogy milyen életet szeretnének élni.

  

 

  

Említésre méltó Planetáris Energiák

  

 

  

A bolygók összehangolódása már most is és az elkövetkezendő években is, olyan méreteket
öltenek, amelyre még nem volt példa. Az egyik ilyen a Március 11.- Uránusz belépés volt a
Kos jegyébe. Ha eddig nem éltünk át
forradalmi idők hangulatát, most ezt a kapcsolódás arra késztet mindenkit és sok mindent, hogy
átélje a hatalmas változások lehetőségeit.

  

Tudnunk kell, hogy ezek nem hétköznapi pillanatok.
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2011. számos szinten figyelemreméltó év lesz.

  

A bolygókapcsolódások egyszerűen csak befolyásolhatnak energiáikkal, de nekünk kell megélni
azokat és hatásaikat, mindenkire, mindenre vonatkozóan, nagy-nagy szeretettel.

  

 

  

Íme, ennek megértésére néhány gondolat:

  

Először is az Uránusz bolygó az elektromos áramlással társítható és gyakran hoz hirtelen
változásokat.

  

Az Uránusz katalizálja a felfedezéseket/feltalálásokat a fejlődés igénye szerint, ennek védjegye,
támogatja az új nézőpontokat, megközelítéseket, a megújító törekvéseket, az innovációt.

  

Uránusz a Szabadság és Függetlenség jelképe.

  

Hirtelen változásokat és forradalmakat robbannak ki hatására.

  

Másodszor az Uránusz a Kosban a cselekvésre késztet, ahogy ezt láthattuk az elmúlt pár
hónapban a világ számos színterén számos változást különböző irányokban, mint Közel-Kelet,
Észak-Afrika. Ezek a helyek egyik napról a másikra robbanásveszélyes helyek lettek.

  

A világ minden részén az emberek elkezdtek felébredni, és kihívásokat tettek a korrupt
rendszerekkel szemben, hogy változásokra bírják őket.
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A felébredés különböző szinteken jelenik meg, attól függően, milyen az illető hely tudatossága,
kultúrája, vagy milyen szintű az elnyomás.

  

2011-2018 között a következő hét évben megy át az Uránusz a Kos jegyen, forradalmakat,
felfordulásokat, átalakulásokat hozva maga után fellazítja a régi megrögződéseket, és
ennek mi tanúi lehetünk.

  

 

  

A LEGNAGYOBB VÁLTOZÁSOK

  

 

  

A legnagyobb változások, amit megfigyelhetünk majd: a BENSŐNKBEN FOG
MEGTÖRTÉNNI.  Mi magunk hozzuk
létre ezeket a belső változtató energiákat a magasabb énünk frekvenciájának emelésével.

  

MI VAGYUNK EZEK AZ ISTENI VÁLTOZTEVŐK  ÉS MI TERMTJÜK MEG EGY TELJESEN
ÚJ FÉNYBE ÖLTÖZŐ VALÓSÁGUNKAT. Ahogy a valóságunk kezd újraszületni, részévé válik
majd a személyes fejlődésünknek a belső átalakulásunkban..

  

Minden pillanatban energiáink hozzáadódnak ezekhez a változásokhoz, ahogy részt veszünk
csoportos meditációkban, mert amikor békességben vagyunk, akkor kezdődnek meggyógyulni
régi mintáink.

  

Olyan világban élünk most, amely hatalmas változásba került, és ennek a zűrzavarnak a kellős
közepén vagyunk.
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Minden nap egy-egy új kihívással kell szembe néznünk, és új lehetőségek is jelennek meg
számunkra, főleg akkor, ha szívesen fogadjuk azokat.

  

Bízzunk a bennünk lévő Szellemben, amely lépésről-lépésre vezet, és olyan bizalom ez, amely
nem a Vakhiten alapszik. Ez nem mágikus és nem mágikus gondolatok szüleménye. Ez nem
arról szól, hogy van egy láthatatlan szellemi erő és ránk kényszeríti akaratát, hatalmát, hanem
valójában összeforradása és egyesülése az erővel.

  

A csodák a kvantumugrás tudatosság forrásaiból, és a szellemi birodalmakból származnak.

  

Ahogy bízunk ebben a királyságunkban, annál inkább integrálódnak bennünk, a mindennapi
életünkben, és így egyre kevesebb kihívással találkozunk.

  

HATALMUNKBAN VAN ÚJRAÍRNI A TÖRTÉNELMET

  

 

  

A történelem, az idő egy pillanatában jön létre. A jelen hozza létre a történelmet, azzal, amit mi
és mások teremtettek azelőtt.

  

A jövő a múltból jön létre és tartalmazza a jelent, és azt, amit teremtettünk, és annak a
lehetőségét, hogy teremthetünk egy fénnyel teli új világot.

  

Nem másik generáció fogja ezt megtenni, a változtatások munkája a miénk, hogy a jövő úgy
alakuljon a következő generáció számára.
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Nekünk van erőnk, bírunk olyan erővel megváltoztatni azt, ami széttörött. Ezért vagyunk itt és
most. Minden pillanatban hozzáadódik fényünk a bolygóhoz, amikor globális válság van, hogy
horgonyt adjanak az új energiáknak.

  

 

  

Gondoljuk meg, mi történik Japánban és a Közel-Keleten, és meg fogjuk látni az ezekben
rejlő lehetőségeket, hogy elérjünk másokat az EGYÜTTÉRZÉSÜNKKEL. Imáinkkal,
együttérzésünkkel tudunk energetikai támogatást küldeni nekik.

  

Ők nem külföldiek, nem idegenek, hanem a mi bátyáink, nővéreink, testvéreink, mert a Földön,
az emberi családban, mindenki össze van kapcsolva a másikkal.

  

Az Együttérzés nem ismer határokat és távolságot. Nem kell senkinek beszélni a nyelvét, vagy
megérteni a kultúráját, ahhoz, hogy Együttérezzünk.

  

Az egyszerű emberek Líbiában és a Közel-Keleten ugyanazt a dolgot szeretnék: Szeretetben
élni és elnyomástól mentesen létezni.

  

Közös imáinkkal létrehozhatjuk számukra egy felemelkedés energiát, a közös imáinkban
nemcsak egy-egy emberként vagyunk, mert az összekapcsol mindenkit.

  

 

  

„Folytassátok tovább az isteni természetetek, felfedezésetek utazását.

  

Mi körülölelünk bennetek szeretetünkkel és áldásunkkal.
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Mi vagyunk a 12-ek Tanácsa.
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